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Directiewissel NUVO

Door: NUVO

Bas de Nes draagt het stokje over aan Hendri van Veen

Op 1 juli neemt Bas de Nes afscheid als directeur van de Nederlandse Unie van Optiekbedrijven (NUVO). Acht jaar
lang zette hij zich met grote betrokkenheid en overtuiging in voor de optiekbranche en de leden van onze
vereniging. In zijn periode als directeur speelde hij een belangrijke rol in de groei en ontwikkeling van de NUVO en
zette hij zich in voor een sterke, toekomstbestendige optiekbranche.

Het NUVO-bestuur is blij te kunnen melden dat Hendri van Veen het stokje van hem overneemt. Hendri is geen
onbekende in de branche: als ondernemer én bestuurder heeft hij de optiekwereld van binnenuit leren kennen. Die
ervaring, gecombineerd met zijn frisse blik en enthousiasme, maakt hem een mooie aanwinst voor de NUVO.

“Bas heeft veel betekend voor onze organisatie en we zijn hem daar enorm dankbaar voor,” zegt Norbert
Hofstede, voorzitter van het bestuur. “We kijken uit naar de samenwerking met Hendri, en hebben er alle
vertrouwen in dat hij de ingezette koers op een eigen, inspirerende manier zal voortzetten.”

Bas de Nes kijkt met voldoening terug op zijn tijd bij de NUVO: “Het was een voorrecht om deze rol te mogen
vervullen en ik ben trots op wat we samen met de leden, het team en het bestuur hebben bereikt. Ik draag het
stokje met een gerust hart over aan Hendri en wens hem alle succes toe.”

Hendri van Veen kijkt ernaar uit om aan de slag te gaan: “De optiekbranche is volop in beweging, en dat maakt
deze rol extra boeiend. Ik heb veel zin om samen met het bestuur en het team verder te bouwen aan een sterke
sector.
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